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Проблема правовой культуры как один из факторов самоидентификации личности,  в условиях 
трансформации социальных и политических структур российского общества последних десятилетий, 
вычленилась в актуальную область общественного знания. Социально-политический кризис российского 
общества в целом и чеченского общества в частности выявил на индивидуальном уровне личности низкий 
показатель правовой культуры, особенно у такого социального слоя, как  женщины. 
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L.U. Kourbanova 
Law culture as a factor of individual's gender self-identity (sociological analysis) 

Social-and-political crisis of Russian society in general and the Chechen people in particular revealed low 
degree of law culture on the individual level of women especially. Law education of a woman, increase of her culture 
within civil law stimulates the process of a woman's self-actualization, contributes activation of her role for the rights 
that consequently becomes an important term of the civil society formation.   
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